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Halverwege augustus is de website www.meldpuntthuiszorgarnhem.nl live gegaan: 
een initiatief van de Arnhemse SP. Het online meldpunt is bedoeld voor alle thuiszorg-
medewerkers in Arnhem. Zij kunnen op de website terecht om hun ervaringen op de 
werkvloer te melden. 

Doel van de website is om te inventariseren welke problemen er daadwerkelijk spelen in de 
thuiszorg en op de werkvloer vanuit de het oogpunt van hen die dat het beste weten: de mede-
werkers. 

Waarom een meldpunt. Waarom nu? 
Initiatiefnemer van het meldpunt is Désiree Egberts, raadslid voor de SP in de Arnhemse ge-
meenteraad: “Er wordt de komende tijd flink bezuinigd op de thuiszorg en de huishoudelijke hulp. 
Daar ben ik persoonlijk al niet blij mee. De laatste tijd kregen we (de SP) regelmatig klachten 
binnen van thuiszorgmedewerkers over werkomstandigheden, lage salarissen, mismanagement 
etc. Dit meldpunt hebben we in het leven geroepen om te inventariseren hoe structureel deze 
problemen zijn.” 

Achtergrond en doel
“De gemeente is opdrachtgever en de visie van het college is bepalend voor de toekomst van de 
Thuiszorg. Daar hebben wij als gemeenteraad dus invloed op. De SP is het niet eens met de al 
ingeboekte bezuiniging en wil de menselijke maat terug in de thuiszorg. Zorg moet geen product 
zijn en taken horen niet opgesplitst te worden.” Aldus Egberts. 

De verhalen die binnenkomen via het meldpunt gaat de SP meenemen naar het college om zo 
richting te kunnen geven aan de visie op de thuiszorg. De ervaringen van thuiszorgmedewerkers 
zijn daarvoor heel belangrijk!

Het meldpunt is te vinden via www.meldpuntthuiszorgarnhem.nl. Thuiszorgmedewerkers 
kunnen hun reacties ook sturen naar SP Arnhem, Dovenetellaan 55, 6841 EB Arnhem
De SP gaat zeer zorgvuldig om met de verhalen en verwerkt de reacties anoniem! 

Kraam op het Land van de Markt!
Op zaterdag 1 oktober a.s. staat de SP Arnhem met een kraam op Land van de Markt (Arnhem 
Centrum) om aandacht te vragen voor het meldpunt Thuiszorg en voor de ‘hete herfst’ die er 
aankomt naar aanleiding van de bezuinigingsplannen van het kabinet Rutte. 
Kom vooral even langs. We zijn er van 11.00 tot 16.00 uur
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SP ARNHEM OPENT ONLINE MELDPUNT VOOR  
THUISZORGMEDEWERKERS

Op vrijdag 30 september a.s. organiseert de SP 
Arnhem opnieuw een filmavond voor leden en 
geïnteresseerden. De film dit keer is: 
Capitalism, A Love Story, van documetaire-
maker Michael Moore. De filmavond wordt 
gehouden in het SP-partijhuis aan de 
Dovenetellaan 55. Iedereen is welkom vanaf 
19.15 uur. De film begint ongeveer om 19.45 
uur.  Voor een hapje en een drankje wordt 
gezorgd! 

FILMAVOND
CAPITALISM, A LOVE STORY

Eind september wordt Annemarie van Harten geïnstalleerd als nieuw commissielid voor de SP. 
Zij komt de fractie versterken in de commissie Maatschappelijke Ondersteuning. De SP-fractie 
wenst Annemarie veel succes en is blij met de ervaring die ze meebrengt. 

FRACTIE BREIDT UIT MET NIEUW COMMISSIELID



OPINIE: VRIJWILLIGE INZET IS DE RIJKDOM VAN DE SAMENLEVING
Er is al veel geschreven over het besluit van volkshuis-
vesting om de Huiskamer van Tonnie van den Herik te 
sluiten. Dit heeft veel stof doen opwaaien en gaat met 
verschillende emoties gepaard. Of je nu voor of tegen 
dit besluit bent, het is van het grootste belang om te 
benadrukken dat we deze belangeloze inzet, voor men-
sen die het minder getroffen hebben,hard nodig hebben. 
De SP wil ook vanuit deze invalshoek, waarover nog 
niets gezegd is, pleiten voor steun van dit belangrijke 
initiatief.

Er wordt door de gemeente steeds meer gevraagd van Arnhem-
mers, er moeten meer vrijwilligers komen, mensen moeten meer 
voor elkaar zorgen en men moet zich meer gaan inzetten voor 
maatschappelijke doeleinden. Kortom een verschuiving van 
verantwoordelijkheid van de overheid naar een groter appel op 
vrijwillige inzet.

Vanuit deze gedachte is de inzet van Tonnie, op eigen kracht, 
zonder subsidie en vanuit een warm hart en oprechte zorg voor 
daklozen, het voorbeeld van hoe de gemeente het graag ziet, 
zoals ze zelf aangegeven heeft. Zo zou vrijwilligerswerk (in haar 
geval levenswerk ) ook moeten zijn, vanuit een diepe motivatie 
een doel nastreven. En de gemeente moet zich inzetten voor 
vrijwilligers en niet andersom. Wie het initiatief neemt, zoals 
zij ook doet, neemt verantwoordelijkheid en verdient publieke 
waardering.

Dan kan het toch niet zo zijn,nu er een noodsituatie is en waar-
bij mensen “onderdak” verliezen, dat er weggekeken wordt en 
we horen van het stadsbestuur: “Daar gaan wij niet over, want 
dit is een particulier initiatief”. 

De SP is van mening dat we over alles gaan wat zich in Arnhem 
afspeelt en zeker als iemand om hulp vraagt die zelf jarenlang 
hulp geboden heeft en nog steeds doet. Dan moet het stads-
bestuur zelf het goede voorbeeld geven en een helpende hand 
uit steken, dan geeft ze tegelijkertijd het signaal af dat het ook 
bereid is te investeren in maatschappelijk nut. Er wordt alleen 
hulp gevraagd om mee te zoeken naar een geschikt pand, niet 
om geld en dat is slechts een gering verzoek in vergelijking met 
het verlenen van opvang vanuit De Huiskamer, al jarenlang.

De SP vindt het van belang dat de vrijheid van beleid blijft 
binnen de Huiskamer, dat is immers haar kracht en als erva-
ringsdeskundige weet Tonnie precies hoe ze met de doelgroep 
moet omgaan. We maken ons wel zorgen over jongeren die ook 
de Huiskamer bezoeken en blijven hangen zonder toekomst-
perspectief, we willen graag dat ze gestimuleerd worden om 
hulp te zoeken. De SP heeft hier al over gesproken tijdens een 
bezoek en dit ook aangegeven.

2011 is uitgeroepen tot Europees jaar van het vrijwilligerswerk. 
Daarom benadrukken we nog maar eens: 
Vrijwillige inzet is de rijkdom van de samenleving!

Desiree Egberts 

Op dinsdagochtend 30 augustus jl. voerde de Arnhemse SP, 
samen met reizigersvereniging Rover, de actiegroep Treinen met 
Toilet (TMT) en 50Plus, actiegevoerd voor behoud en terugkeer 
van toiletten in de Gelderse treinen. 

In 2010 werd door de Tweede Kamer een motie aangenomen 
waardoor er straks in heel Nederland weer treinen rijden MET 
een toilet, behalve in Gelderland! 

De provincie Gelderland, de rijkste provincie van Nederland, 
vindt toiletten in de trein namelijk niet nodig. Met alle gevolgen 
van dien. Immers, je zult maar een blaas- of darmaandoening 
hebben. Dan kun je in Gelderland maar beter niet op de trein 
stappen. Maar ook voor ouderen en mensen met kleine kinde-
ren is een treinreis door Gelderland dus eigenlijk af te raden.

De SP en medestanders willen het hier dus niet bij laten zitten: 
er moeten toiletten komen in de nieuwe treinen van Arriva, die 
nu nog in de fabriek staan. Wij willen ook dat er op de Valleilijn 
toiletten worden voorgeschreven. 

Tijdens de actie op station Velperpoort hebben we gezamenlijk 
meer dan 500 handtekeningenkaarten uitgedeeld, waarvan er 
bijna 200 ter plaatse door de reizigers zijn ingevuld. Dat het 
speelt is dus duidelijk! 

Teken ook! Dat kan op: www.reizigersprotest.nl/gldwc

ACTIE VOOR TOILETTEN IN 
GELDERSE TREINEN

In alle vroegte op station Velperpoort. Actie voor terugkeer toiletten in de trein...

UIT DE FRACTIE
De raadsfractie van de SP en de twee SP-wethouders zijn vlak voor het einde 
van het reces een weekend bij elkaar geweest om het afgelopen jaar te 
evalueren en lijnen uit te zetten voor het komende jaar. Ook is er goed overleg 
geweest over samenwerking tussen bestuur en fractie. Het weekend stond 
daarnaast in het teken van scholing. De fractie en wethouders hebben hun 
debattechnieken verder aangescherpt onder leiding van Nico Heijmans. 

De komende tijd staat er veel te gebeuren op politiek gebied, zeker ook door de 
plannen van kabinet Rutte. Fractie en bestuur gaan er vol nieuwe energie weer 
tegenaan. Het belooft een hete herfst te worden. 


